

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DARKOM INVESTMENT Date: 01-03-2021 02:54:20 PM Subject: Invitation for ordinary and extraordinary</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: داركوم للاستثمار التاريخ: 01-03-2021 02:54:20 PM الموضوع: دعوة اجتماع هيئة عامة عادي وغير عادية</p>
<p>Darkom's Board of Directors had a meeting on 1/3/2021 and decided to hold an ordinary and extraordinary general assembly meeting within coming week, and you will be notified of the invitation after obtaining the approval of the Companies Comptroller, noting that the extraordinary General Assembly will discuss the following</p> <ul style="list-style-type: none">- 1. Reducing the members of the board from (7) members of the (5) members.2. Reducing number of shares for membership of the Board of Directors to become (250) shares instead of (1000) shares.3. Authorizing the Board of Directors to conduct the legal procedures.	<p>اجتماع مجلس ادارة داركوم بتاريخ 2021/3/1 وقرر عقد اجتماع هيئة عامة عادي وغير العادية خلال اسبوع من تاريخه وسيتم موافاتكم بالدعوة بعد اخذ موافقة مراقب عام الشركات، علما بان الهيئة العامة غير عادية ستناقش ما يلي:</p> <ol style="list-style-type: none">1. تخفيض نصاب العضوية من (7) اعضاء الى (5) اعضاء.2. تخفيض النصاب المؤهل لعضوية مجلس الادارة ليصبح (250) سهم بدلا من (1000) سهم.3. تفويض مجلس الادارة بالسير بالاجراءات القانونية.
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Reema Adnan Saqer Position: امين سر</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Reema Adnan Saqer المنصب: امين سر</p>